
 

 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad LXIX Sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 

w dniu 30.03.2023 r. 

 

Radny Marcin Bawej – złożył 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie likwidacji punktu administracji MPGL w dzielnicy Chropaczów. 

 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 2 interpelacje i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie nadania nazwy byłej Skarpie Breżniewa – „Skarpa Praw Wyborczych Kobiet”. 

2. Interpelacja w sprawie uporządkowania terenu „Fitness pod chmurką” na os. Brzezina oraz 

podwyższenia siatki piłkochwytu przy boisku na ul. Ślęzan. 

3. Zapytanie w sprawie podjęcia działań zapobiegających dewastacji terenów rekreacyjnych Doliny 

Lipinki/Ajski. 

 

Radny Adam Jankowiak – złożył 8 interpelacji i 2 zapytania: 

1. Interpelacja w sprawie siłowni plenerowej przy ul. Polnej. 

2. Interpelacja w sprawie barier ochronnych pomiędzy torowiskiem, a chodnikiem przy ul. Bytomskiej. 

3. Interpelacja w sprawie wybiegu dla psów w okolicach stawu Magiera. 

4. Interpelacja w sprawie umieszczenia tabliczek „Uwaga Jeże”. 

5. Interpelacja w sprawie zbudowania stacji do ładowania samochodów elektrycznych. 

6. Interpelacja w sprawie wymiany nawierzchni miejsc utwardzonych przy ul. Krasickiego 7. 

7. Interpelacja w sprawie stanu technicznego lamp przy ulicy Krasickiego. 

8. Interpelacja w sprawie naprawy zjazdu na teren parafii NSPJ w Piaśnikach od strony ul. Chorzowskiej. 

9. Zapytanie w sprawie terminu zakończenia rozbiórki budynku przy ul. Krasickiego 5. 

10. Zapytanie w sprawie budowy parkingu przy ulicy Krasickiego. 

 

Radna Gerda Król – złożyła 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie nadzoru gminy nad majątkiem komunalnym znajdującym się w zarządzie osób 

trzecich.  

 

Radny Dawid Malcherek – złożył 2 interpelacje i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie zwiększenia ilości patroli Straży Miejskiej w okolicach ul. Drzymały. 

2. Interpelacja w sprawie nieprzyjemnego zapachu w pobliżu ul. Zielonej. 



 

 

 

3. Zapytanie w sprawie działań gminy podejmowanych w latach 2019-2022 w zakresie odławiania dzikiej 

zwierzyny. 

 

Radny Zbigniew Nowak – złożył 6 interpelacji: 

1. Interpelacja w sprawie usunięcia konaru drzewa z drogi pieszej przy ul. Górniczej 1. 

2. Interpelacja w sprawie uporządkowania terenu w rejonie wiaduktu kolejowego pomiędzy ul. Bytomską 

i ul. Hutniczą. 

3. Interpelacja w sprawie przeglądu placu zabaw na osiedlu Górnicza-Chopina i dokonania niezbędnych 

napraw. 

4. Interpelacja w sprawie zastąpienia soli chlorkiem magnezu, który będzie wykorzystywany do 

posypywania ulic i chodników. 

5. Interpelacja w sprawie montażu progu zwalniającego na jezdni w okolicach ulicy Bukowej 51. 

6. Interpelacja w sprawie wydzierżawienia terenu na potrzeby ustawienia wiaty śmietnikowej dla 

Wspólnoty Mieszkaniowej Dmowskiego 14-16. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Respondek – złożył 1 interpelację i 2 zapytania: 

1. Interpelacja w sprawie ułożenia kostki na łącznikach prowadzących z ulicy Wiśniowej w kierunku 

placu zabaw. 

2. Zapytanie w sprawie remediacji Stawu Kalina.  

3. Zapytanie w sprawie budowy hali sportowej na terenie OSiR „Skałka”. 

 

 

 

 

 


